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听力材料 

 第一节：听下面五段小对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选

项中选出正确的选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有 10 秒钟的时间回

答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。 

1.  M: Is this crayon yours, Kate?  

 W: Yes, it’s mine, Tom. 

2.  M: Hi, Emma. Which club would you like to join? 

 W: Reading books is my favourite, so I’d like to join the Reading Club. 

3.  M: Betty, what are you going to do on Sunday? 

 W: I’m going to have a picnic with my parents. 

4.  M: Will you go shopping this afternoon? 

 W: No, I will go shopping tomorrow morning. 

5.  M: Lucy, what are you going to do at the weekend?  

 W: I will do my homework on Saturday, have a break on Sunday morning and watch my 

favourite team play football on Sunday afternoon. 

 第二节：听下面两段长对话。每段对话后有 2 至 3 个小题，从题中所给的 A、B、C 三

个选项中选出正确的选项，并标在试卷的相应位置。听完对话后，你有 10 至 15 秒钟的时间

回答有关小题。每段对话读两遍。 

 听下面一段长对话，回答下面 6-7 两个小题。听对话前，你将有 10 秒钟的时间阅读有

关内容。 

 W: Hi, Sam. Can you play volleyball?  

 M: Yes, I can. But I can’t play well. 

 W: What about basketball or football? 

 M: Well, I’m good at playing basketball and it’s my favourite.  

 W: Great, let’s join the school basketball team with Daming and Tony. 

 M: OK, let’s go. 

 听下面一段长对话，回答下面 8-10 三个小题。听对话前，你将有 15 秒钟的时间阅读有

关内容。 

 W: What are your plans for next weekend, Tim?  

 M: Nothing. I don’t have any plans. 

 W: Are you going to spend it alone at home?  

 M: Well, I don’t know. What are you going to do, Lucy? 

 W: David and I are going camping on a farm. We’re going to have a fantastic time. Are you 

going to come with us? 

 M: I’m not sure. 

 W: Don’t be silly! What else are you going to do? 

 第三节：听下面一段独白。从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出正确的选项，并标

在试卷的相应位置。听独白前，你将有 25 秒钟的时间阅读有关内容。独白读两遍。 

 W/M: People in a hurry often lose things, and there are hundreds of things at lost and found 

offices at airports and stations. Today is Friday, May 4th. Bruce is at Hangzhou Dong Railway 

Station Lost and Found Office and looking for his camera. There are also a lot of things in it like 

other lost and found offices. For example, there are a hundred bikes, fifteen kilos of sausage and 

even several dogs. But Bruce can’t find his new white camera from these things. If you lost 

something, maybe you can call Mr. Chen at 8510-4307 or check on the Internet. 
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一、听力（共 15 小题；第一节每小题 1 分，第二、三节每小题 2 分，满分 25 分） 

 1-5 CCBBA    6-10 BCACB    11-15 CAACB 

二、完形填空（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分） 

 16-20 AADCC   21-25 BBADB    26-30 AACCD 

三、阅读理解（共 15 小题；每小题 2 分，满分 30 分） 

 31-35 BCDDD 36-40 BDDBC 41-45 DACCD  

四、词汇运用（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分） 

 46. mine 47. players 48. worry about 49. camp 

 50. cheap  51. everything 52. fast 53. gloves 

 54. phone 55. Then   56. Second 57. need 

 58. changing 59. more 60. able 

五、语法填空（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分） 

 61. holidays 62. to help 63. them 64. But 

 65. with    66. family 67. have 68. the 

 69. food 70. enjoying  

六、任务型阅读（共 5 小题；每小题 1 分，满分 5 分） 

 71. hands    72. mouth    73. can’t    74. front   

 75. 1/one  

七、书面表达（共 1 小题，满分 20 分） 

 76. 

Hi Kevin, 

 I’m also glad to meet you. I think we will have a happy Saturday.  

 In the morning, we are going to the zoo by bus. I can see my favourite monkeys and you can 

see your favourite pandas there. After lunch, we’re going to the bookshop and buy some books. 

Then we can read new books at home on Sunday. 

 Let’s meet at the school gate at eight on Saturday morning. I look forward to meeting you. 

Sam 


